
PROTOKÓŁ  Nr XXXIV/10 
 

z  sesji Rady Gminy Wodzisław odbytej w dniu 26 lutego  2010 roku  

w sali posiedzeń Urzędu Gminy. 
 

 Sesja Rady Gminy Wodzisław trwała od godziny 10
00

  do godziny 12
50

. Obradom 

przewodniczyła Pani Iwona Pietras- Przewodnicząca Rady Gminy.  Na stan 15 radnych                

w sesji  udział wzięli wszyscy (  lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do protokołu). 

Ponadto obecni byli, zaproszeni goście min. Jerzy Krawczyk- Komendant Powiatowy PSP w 

Jędrzejowie, Krzysztof Nowak- Prezes Zarządu Powiatowego Związku OSP,  Wójt Gminy, 

Sekretarz Gminy, Skarbnik Gminy, kierownicy jednostek organizacyjnych gminy, sołtysi oraz 

inni zainteresowani obradami ( listy obecności – załączniki Nr ,2,3,4, do protokołu).  

 

Przyjęty porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Powołanie sekretarza obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym. 

6.   Interpelacje i zapytania. 

7.   Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zmian budżetu i w budżecie gminy na 2010 rok, 

b) przyjęcia gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania problemów 

alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii na 2010 rok, 

c) uchwalenia rocznego programu i zasad współpracy Gminy Wodzisław                      

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego na 2010 rok, 

d) ustalenia wysokości odpisu na fundusz zdrowotny nauczycieli w roku 2010, 

e) wprowadzenia zmian do załącznika Nr 1 uchwały Nr XXX/192/09 Rady Gminy 

Wodzisław z dnia 29 października 2009 roku w sprawie określenia wymagań jakie 

powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na 

prowadzenie działalności w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości i przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na opróżnianie 

zbiorników bezodpływowych i transport nieczystości ciekłych, 

f) określenia wysokości opłat za zajęcie pasa drogowego dróg gminnych na cele nie 

związane z budową, przebudową i remontem, utrzymaniem i ochroną dróg.  

8. Rozpatrzenie informacji Komendanta Gminnego OSP w Wodzisław o stanie 

bezpieczeństwa pożarowego i cywilnego w gminie. 

9. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez jednostkę samorządu 

terytorialnego. 

     10.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

     11.  Sprawy różne.  

     12.  Zamknięcie obrad sesji. 

 

 

Ad.1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

 

Trzydziestą czwartą sesję obecnej kadencji Rady Gminy Wodzisław otworzyła 
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Przewodnicząca   Rady Gminy Pani Iwona Pietras wypowiadając formułę „Wysoka Rado! 

Otwieram trzydziestą czwartą sesję Rady Gminy Wodzisław obecnej kadencji”.  

 

 

Ad.2. Powołanie sekretarza obrad. 

 

 Na sekretarza obrad powołano radną Iwonę Woźniak  , jednogłośnie – 15 za,                    

w głosowaniu jawnym. 

 

 

Ad.3. Przyjęcie porządku obrad. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy zapytała czy są uwagi lub propozycje co do 

proponowanego porządku obrad. Uwag ani propozycji nie zgłoszono. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia   porządku obrad. 

W głosowaniu brało udział 15 radnych. Za przyjęciem porządku obrad radni opowiedzieli się 

jednogłośnie 15 za,  w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła przyjęcie porządku obrad.  

 

 

 Ad. 4. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

 

Przewodnicząca   Rady Gminy Pani Iwona Pietras poinformowała zebranych, że do chwili 

rozpoczęcia dzisiejszej sesji nie wpłynęły żadne uwagi ani poprawki odnośnie protokołu z 

sesji z dnia 26 stycznia 2010 roku. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia w/w protokołu. 

W głosowaniu brało udział 15 radnych. Za przyjęciem protokołu,  radni opowiedzieli się 

jednogłośnie 15 za,    w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca  Rady Gminy stwierdziła  przyjęcie protokołu Nr XXXIII/10 z obrad sesji                   

z dnia 26 stycznia 2010 roku. 

 

Ad. 5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 

 

Wójt Gminy Pan Józef Syska przedstawił sprawozdanie ze swojej działalności                                       

w okresie międzysesyjnym ( sprawozdanie na piśmie stanowi załącznik Nr 6  do protokołu) . 

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia sprawozdania. 

W głosowaniu brało udział 15 radnych.  Za przyjęciem sprawozdania radni opowiedzieli się 

jednogłośnie- 15 za, w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca   Rady Gminy stwierdziła przyjęcie sprawozdania Wójta Gminy.  

 

Ad.6. Interpelacje i zapytania. 

 

 Radny Mariusz Zieliński wnioskował o usunięcie ubytków na drodze powiatowej 

Wodzisław – Lubcza. 

 Pan Stanisław Zięba podziękował za solidne odśnieżenie dróg gminnych- zwłaszcza w 

okolicach w których zamieszkuje.  

 Sołtys wsi Lubcza zgłosił, że w jego miejscowości drogi są źle odśnieżone tj. nie 

usunięto zwałów lodu i śniegu.  

 Sołtys wsi Przewody pytał, ile kosztowało zimowe utrzymanie dróg.   
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Ad. 7.   Podjęcie uchwał w sprawach: 

  

 Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała, że przedmiotowe uchwały omawiane 

były na posiedzeniach stałych komisji Rady i otrzymały pozytywną opinię ( opinia Komisji 

Rozwoju Gospodarczego i Finansów stanowi załącznik Nr 7 do protokołu, opinia Komisji 

Oświaty… stanowi załącznik Nr 8 do protokołu, opinia Komisji Zdrowia… stanowi 

załącznik Nr 9 do protokołu).   

 

a) projekt uchwały w sprawie zmian budżetu i w budżecie gminy na 2010 rok, przedstawiła 

Skarbnik Gminy ( projekt stanowi załącznik Nr 10 do protokołu).  

Radny Zbigniew Kaleta zauważył, że przedstawiony projekt uchwały nie był omawiany na 

posiedzeniu komisji zdrowia. Zwrócił uwagę na punkt 4 uzasadnienia dot. zmniejszenia 

wydatków budżetowych o łączną kwotę 279.705zł. na inwestycje zaplanowane w 

Wodzisławiu. Wyraził opinię, że nie zgadza się za wprowadzeniem w/w zmian gdyż nie 

powinno się rezygnować ze wskazanych  inwestycji. 

Radny Andrzej Malec zauważył, że powinno się dokładnie informować, które komisje 

omawiały poszczególne projekty  uchwał. 

Przewodnicząca Rady Gminy uzupełniła, że projekty uchwał omawiane były przez 

merytoryczne komisje,  tj. w swoim zakresie tematycznym. 

 Wójt poinformował, że projekt uchwały był omawiany na posiedzeniu komisji rozwoju. 

Wyjaśnił, że aby gmina otrzymała środki z Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich należy 

zabezpieczyć środki  własne. Aby nie zaciągać pożyczek przesunięto środki z wymienionych 

zadań gdyż będą one realizowane w późniejszym czasie, po przyjęciu wniosku o 

dofinansowanie. Po przeprowadzeniu przetargów środki wrócą na poszczególne działy. 

Stwierdził, że rozumie obawy radnych ale należy mieć na uwadze, że powiększanie 

zadłużenia nie jest wskazane. Wyraził opinię, że zaproponowane rozwiązanie jest korzystne. 

Więcej pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 15 radnych.  

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się większością głosów 10 za, 3 wstrzymujące się, 

2 przeciw , w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła podjęcie uchwały Nr XXXIV/219/10 w sprawie 

zmian budżetu i w budżecie gminy na 2010 rok. 

 

b) projekt uchwały w sprawie przyjęcia gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania 

problemów alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii na 2010 rok, przedstawił referent 

Michał Kruk ( projekt stanowi załącznik Nr 11 do protokołu). 

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 15 radnych.  

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie 15 za, w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła podjęcie uchwały Nr XXXIV/220/10 w sprawie 

przyjęcia gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych oraz 

przeciwdziałania narkomanii na 2010 rok. 

 

c) projekt uchwały w sprawie uchwalenia rocznego programu i zasad współpracy Gminy 

Wodzisław z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego na 2010 rok, przedstawiła Przewodnicząca Rady Gminy               

( projekt stanowi załącznik Nr 12 do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było. 
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Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 15 radnych.  

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie 15 za, w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła podjęcie uchwały Nr XXXIV/221/10 w sprawie  

uchwalenia rocznego programu i zasad współpracy Gminy Wodzisław z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 

2010 rok. 

 

d) projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości odpisu na fundusz zdrowotny nauczycieli 

w roku 2010, przedstawiła Przewodnicząca Rady Gminy ( projekt stanowi załącznik Nr 13 

do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 15 radnych.  

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie 15 za, w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła podjęcie uchwały Nr XXXIV/222/10 w sprawie  

ustalenia wysokości odpisu na fundusz zdrowotny nauczycieli w roku 2010. 

 

e) projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do załącznika Nr 1 uchwały Nr 

XXX/192/09 Rady Gminy Wodzisław z dnia 29 października 2009 roku w sprawie określenia 

wymagań jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na 

prowadzenie działalności w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości i przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na opróżnianie 

zbiorników bezodpływowych i transport nieczystości ciekłych, przedstawiła Przewodnicząca 

Rady Gminy ( projekt stanowi załącznik Nr 14 do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 15 radnych.  

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie 15 za, w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła podjęcie uchwały Nr XXXIV/223/10 w sprawie  

wprowadzenia zmian do załącznika Nr 1 uchwały Nr XXX/192/09 Rady Gminy Wodzisław  

z dnia 29 października 2009 roku w sprawie określenia wymagań jakie powinien spełniać 

przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie działalności                    

w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i przedsiębiorca 

ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na opróżnianie zbiorników bezodpływowych                      

i transport nieczystości ciekłych. 

 

f) projekt uchwały w sprawie określenia wysokości opłat za zajęcie pasa drogowego dróg 

gminnych na cele nie związane z budową, przebudową i remontem, utrzymaniem i ochroną 

dróg, przedstawiła Przewodnicząca Rady Gminy ( projekt stanowi załącznik Nr 14 do 

protokołu).  

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 15 radnych.  

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie 15 za, w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła podjęcie uchwały Nr XXXIV/223/10 w sprawie  

określenia wysokości opłat za zajęcie pasa drogowego dróg gminnych na cele nie związane 

z budową, przebudową i remontem, utrzymaniem i ochroną dróg. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy ogłosiła 15 min. przerwę.  
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Ad. 8. Rozpatrzenie informacji Komendanta Gminnego OSP w Wodzisław o stanie 

bezpieczeństwa pożarowego i cywilnego w gminie. 

 

 Przewodnicząca Rady Gminy powitała Komendanta Powiatowego Państwowej Straży 

Pożarnej w Jędrzejowie pana Jerzego Krawczyka. 

 Informację o stanie bezpieczeństwa pożarowego i cywilnego w gminie przedstawił 

Komendant Gminny OSP pan Zbigniew Kaleta ( informacja stanowi załącznik Nr 15 do 

protokołu).  

Radny Jan Koziara zwrócił uwagę na błędne dane zawarte w informacji dot. ilości wyjazdów 

OSP Nawarzyce do akcji. Poinformował, że jednostka wyjeżdżała 15, a nie 9 razy. 

Komendant wyjaśnił, że informację sporządzono na podstawie ilości wypłaconych 

ekwiwalentów. Dokumenty te są potwierdzane przez PSP Jędrzejów.  

Radny Jan Koziara przedstawił własny wykaz wyjazdów OSP w Nawarzycach z 

uwzględnieniem celu wyjazdu. 

Komendant stwierdził, że nie neguje informacji przedstawionej przez radnego Jana Koziarę. 

Podkreślił, że dane zwarte w informacji są  oparte na dokumentacji znajdującej się u 

inspektora Andrzeja Szydłowskiego. Dodał, że informacja nie zawiera wszystkich danych 

gdyż nie odbyły zebrania podsumowujące 2009 we wszystkich jednostkach OSP w gminie.  

Sołtys wsi Przewody pytał, kiedy będą sprawne wszystkie hydranty ppoż w jego 

miejscowości. 

Głos zabrał Prezes Zarządu Powiatowego Związku OSP pan Krzysztof Nowak. Omówił 

problemy z jakimi borykają się w ostatnim czasie jednostki OSP wynikające z wymagań jakie 

nakładają na straże nowe przepisy. Dotyczą one min. obowiązkowych szkoleń strażaków, 

które według nowego  harmonogramu trwają 13 dni. Jest to duży problem gdyż niektóre 

osoby skierowane na szkolenie będą musiały na ten czas  wziąć urlop wypoczynkowy. Innym 

problemem jest posiadanie aktualnych badań i zaświadczenia lekarza medycyny pracy. 

Wyjaśnił, że będzie to bardzo kosztowne i nie każdy ze względu na stan zdrowia nie będzie 

spełniał wymogi. Problemem jest również ubezpieczenie strażaków. Wcześniej wystarczyło 

ubezpieczenie grupowe, obecnie należy wprowadzić ubezpieczenie indywidualne. Będzie to 

bardzo kosztowne dla gminy i dlatego nie wszyscy zostaną ubezpieczeni. Przeprowadzona 

zostanie selekcja i np. z 20 członków jednostki ubezpieczonych zostanie 10. Wszystko to  

może  spowodować , że jednostka ze względu na ograniczony skład osobowy nie będzie 

mogła brać udziału w akcji. Obecnie jest również nacisk na jakość akcji. Wymagania są 

porównywalne do działań jednostek PSP. Różnica jest jednak taka, że PSP wykonuje zadania 

zawodowo, a OSP nie. Należy mieć również na uwadze, że wielu członków OSP podejmuje 

pracę poza miejscem zamieszania i dlatego spada zaangażowanie w działalności jednostek.   

Sołtys wsi Przewody zaproponował, aby pozostać przy ubezpieczeniach grupowych. 

Prezes Krzysztof Nowak wyjaśnił, że kwota odszkodowania w ubezpieczeniu grupowym jest 

minimalna.  Ubezpieczenie indywidualne daje możliwość większego odszkodowania.  

Głos zabrał Komendant Powiatowy Państwowej Straży Pożarnej w Jędrzejowie pan 

Jerzy Krawczyk. Zwrócił uwagę na poruszane wcześniej problemy. Stwierdził, że są one 

bardzo istotne i mają wpływ na utrudnienia w działalności jednostek OSP. Głównym 

powodem jest brak środków finansowych. Podkreślił znaczenie działalności jednostek OSP. 

Poinformował,  że na terenie powiatu średnio w ciągu roku jest ok. 700 zdarzeń i aż jedna 

trzecia z nich przeprowadzana jest  przy udziale OSP. Dodał, że straż to nie tylko gaszenie 

pożarów ale także ratownictwo. Dlatego też szkolenia w tym zakresie mają istotne znaczenie. 

Następnie przedstawił informację „ …o stanie bezpieczeństwa, ochrony  przeciwpożarowe 

oraz o zagrożeniach pożarowych powiatu jędrzejowskiego za 2009 rok” ( informacja stanowi 

załącznik Nr 16 do protokołu). Szczególną uwagę zwrócił na rodzaje zagrożeń, ich 

przyczyny oraz przedstawił ranking gmin dot.  ilość zdarzeń. Następnie omówił stan 
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bezpieczeństwa w Gminie Wodzisław. Poinformował, że na 63 wyjazdy PSP, wszystkie były 

z udziałem jednostek OSP. W Gminie Wodzisław są  cztery jednostki  będące w systemie 

ratowniczo- gaśniczym, co daje pierwsze miejsce w powiecie. Dwie z tych jednostek tj. 

Wodzisław i Mierzawa są dobrze wyposażone, pozostałe Brzeście i Nawarzyce nie mają 

wymaganego sprzętu. Dwa razy do roku przeprowadzana jest kontrola w w/w jednostkach, a 

informacja o ich wynikach przesyłana jest do urzędu gminy. Samochody pożarnicze będące 

na wyposażeniu pozostałych jednostek mają powyżej 30 lat. Odnosząc się do tematu dot. 

stanu technicznego hydrantów poinformował, że PSP w 2008 roku  przeprowadziła  w tym 

zakresie kontrolę, w całym województwie świętokrzyskim. Dotyczyły one przede wszystkim 

obiektów użyteczności publicznej, jednakże PSP nie ma podstaw prawnych do wydawania 

nakazu naprawy hydrantów.  Odnosząc się do tematu ubezpieczeń strażaków OSP 

poinformował, że w dalszym ciągu jest możliwość ubezpieczeń grupowych, jednakże stawki 

odszkodowań są bardzo niskie. Dlatego też zaleca się ubezpieczenia indywidualne. 

Stwierdził, że pomimo wielu obowiązków jakie w ostatnim czasie nałożono na straże 

funkcjonowanie ich jest zagrożona przede wszystkim z powodu spadającego zainteresowania 

działalnością w OSP. Spada również zainteresowanie dzieci i młodzieży w turniejach wiedzy 

pożarniczej. Odnosząc się do uwagi radnego Jana Koziary dot. błędnych danych zawartych w 

informacji komendanta gminnego dot. ilości wyjazdów jednostki OSP w Nawarzycach 

poinformował, że PSP otrzymała 13 meldunków do których spisano notatki służące do 

otrzymania ekwiwalentu.  Pozostałe 4 wyjazdy miały charakter gospodarczy. 

Sołtys wsi Lubcza pytał, czy firmy ubezpieczeniowe wspomagają działalność straży. 

Komendant PSP poinformował, że wcześniej firmy ubezpieczeniowe udzielały pomocy. 

Obecnie nie ma danych na ten temat. 

 Pan Stanisław Zięba poinformował, że jednostki OSP mogą składać do LGD „ Ziemia 

Jędrzejowska Gryg” wnioski o dofinansowanie swojej działalności.  

 Komendant PSP zauważył, że kwestia pozyskiwania środków na działalność straży 

jest bardzo istotna. Dobrze działająca  i przygotowana jednostka to poprawa bezpieczeństwa. 

Państwowa straż pożarna nie jest w stanie wspierać wszystkie jednostki ochotnicze. Dlatego 

tez należy zastanowić się nad ich przekształceniem w organizacje działające na płaszczyźnie 

społecznej i kulturalnej. Błędem ustawodawców jest liczenie jednostek, a nie ludzi. Wyraził 

opinię, że należy wyselekcjonować najlepsze jednostki działające w systemie ratowniczo- 

gaśniczym i dążyć do ich rozwoju.  

 Radny Artur Oleksiak stwierdził, że bezpieczeństwem powinni zajmować się 

profesjonaliści. Jako przykład podał zdarzenie jakie miało miejsce w ostatnim czasie gdzie do 

wypadku  w Mierzawie  PSP przyjechało w ciągu kilku minut, a miejscowa OSP Mierzawa  

pojawiła się dopiero po 40 minutach.  

 Komendant PSP wyjaśnił, że strażak PSP czeka na akcję. Natomiast strażak OSP 

wykonuje swoje codzienne czynności i czas jego zgłoszenia się do akcji jest dłuższy. 

Najlepszym rozwiązaniem było by wprowadzenie systemu mieszanego tj. PSP zapewniała by 

kierowcę i dowódcę, a pozostałą obsadę stanowiliby strażacy OSP. W dalszej części poruszył 

temat wyposażenia jednostki którą zarządza w niezbędny sprzęt. Poinformował, że jest 

możliwość pozyskania 800.000zł. na zakup podnośnika, jednakże powiat musi zapewnić 

wkład własny w wysokości 200.000zł.- łączny koszt zakupu wynosi 1.000.000zł.  Zwrócił się 

z prośbą o wyasygnowanie z budżetu gminy kwoty ok. 15.000zł. na w/w cel. Dodał, że 

propozycja taka zostanie złożona we wszystkich gminach na terenie powiatu.  

 Radny Artur Oleksiak zaproponował, aby brakującą kwotę pomógł pozyskać poseł na 

Sejm pan Mirosław Pawlak.  

 Komendant wyjaśnił, że brakującą kwotę musi pozyskać jednostka. Kończąc 

wypowiedź podziękował za zaproszenie i dyskusję. 

Wójt zapewnił, że wyasygnuje środki z budżetu gminy na zakup podnośnika.  
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Ad.  9. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez jednostkę samorządu 

terytorialnego. 

 Sprawozdanie na w/w temat przedstawił Wójt Gminy pan Józef Syska ( sprawozdanie 

stanowi załącznik Nr 17 do protokołu). Poinformował, że zgodnie z obowiązującymi 

przepisami wynagrodzenie nauczycieli musi mieścić się w określonych kwotach. Dodał, że w 

sąsiednich gminach wypłacono większą kwotę, w innych natomiast wynagrodzenia nie były 

wypłacane. Ogólnie w Gminie Wodzisław wypłacono ok. 100.000zł. Dodatkowym 

obciążeniem budżetu 2010 roku będzie  obniżenie kwoty subwencji oświatowej o ok. 

300.000zł. Dlatego też należy zastanowić się jak uzupełnić braki.  

Sołtys wsi Przewody pytał, czy środki na wypłatę wyrównań były zaplanowane i czy 

przewidziano, że subwencja będzie obniżona, oraz czy w budżecie oświaty zaplanowano 

podwyżki płac dla nauczycieli. 

Wójt poinformował, że wysokość subwencji została wyliczona przez Ministerstwo Finansów 

w oparciu o liczbę dzieci i kadry nauczycielskiej w gminie Wodzisław. Informacja o 

ostatecznej kwocie subwencji została doręczona w dniu 19 lutego. W budżecie gminy 

zaplanowano środki na podwyżki płac nauczycieli. Dlatego też należy znaleźć ograniczyć 

wydatki w dziale oświata.  

Sołtys wsi Przewody zauważył, że łącznie budżet oświaty stracił ok. 400.000zł. w 

porównaniu do planu. 

Wójt potwierdził uwagę. 

Więcej pytań ani uwag nie było. 

 

Ad.10. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.  

 

Wójt Gminy odnosząc się do wniosków i interpelacji : 

- radnego Mariusza Zielińskiego – dot. remontu drogi powiatowej Wodzisław- Gajówka 

poinformował, że powiat już rozpoczął remonty dróg, jednakże w/w odcinek będzie 

remontowany w ograniczonym zakresie gdyż w bieżącym roku zaplanowano modernizację 

całej drogi, 

- podziękował panu Stanisławowi Ziębie za pochwałę dot. odśnieżania dróg gminnych, 

- sołtysa wsi Przewody - dot. zimowego utrzymania dróg poinformował, że, że ogólne 

wydatki na ten cel  stanowią kwotę 40.165zł., dlatego też wprowadzono zmiany w budżecie 

gminy gdyż zaplanowana kwota nie pokryłaby wszystkich kosztów. 

- sołtysa wsi Lubcza- dot. odśnieżenia dróg we wsi Lubcza zapewnił, że w najbliższym czasie 

zleci wykonanie zadania. 

 

Ad.11. Sprawy różne.  

 

Przewodnicząca Rady Gminy przedstawiła : 

- pismo Rady Sołeckiej Sołectwa Wola Lubecka dot. odwodnienia drogi gminnej przez wieś           

( pismo stanowi załącznik Nr 18 do protokołu), 

- ogłoszenie Komisji Inwentaryzacyjnej dot. podania do publicznej wiadomości spisu 

inwentaryzacyjnego oraz karty inwentaryzacji nieruchomości Skarbu Państwa podlegających 

komunalizacji dot. działek 576/3 i 576/5 położonych w obrębie Klemencice ( ogłoszenie 

stanowi załącznik Nr 19 do protokołu).   
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Pan Stanisła Zięba , członek zarządu LGD „Ziemia Jędrzejowska GRYF” poinformował, że w 

dniu 2 marca o godz. 11 odbędzie się szkolenie na temat pozyskiwania środków unijnych  na 

rozwój  mikro przedsiębiorstw.  

 

Sołtys wsi Stara Olszówka pytał, jakie są stawki za odśnieżanie w sąsiednich gminach.  

Wójt poinformował, że stawki są porównywalne. Dodał, że na odśnieżanie dróg gminnych 

wpłynęła tylko 1 oferta i nie było możliwości negocjacji cen.  

 

Sołtys wsi Przewody pytał, czy rozpatrzono wniosek sołtysów dot. podwyższenia kwoty 

prowizji złożony w grudniu 2009 roku. 

Wójt poinformował, że sprawa była omawiana, jednakże nie wprowadzono zmian do projektu 

budżetu. Analizowano kwoty prowizji w sąsiednich gminach i okazało się że pod względem 

wysokości prowizji gmina Wodzisław jest w czołówce. Obecnie gminy nie stać na podwyżki. 

Po I kwartale przedstawiona zostanie informacja na temat wypłaconych prowizji, a także 

prowizji pobieranej przez bank. Będzie również informacja o wysokości prowizji w innych 

gminach.  

Sołtys wsi Przewody zauważył, że odpowiedzi dot. w/w sprawy powinno się udzielić 

wcześniej.  

 

Ad.12. Zamknięcie obrad sesji.  

 

Po wyczerpaniu porządku obrad i głosów w dyskusji Przewodnicząca Rady Gminy 

podziękowała wszystkim za udział w sesji i zamknęła obrady wypowiadając formułę –„ 

Wysoka Rado! – zamykam trzydziestą czwartą,  sesję Rady Gminy Wodzisław obecnej 

kadencji”. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

           Protokolant            Sekretarz obrad      Przewodniczący Rady Gminy 

   

 / Aleksandra Adamska   /         / Iwona Woźniak     /                      /  Iwona Pietras / 

 

 

 

 

 

 


